



活动预告 Upcoming events



莱斯大学线上学术分享会——莱斯商务 Rice University Virtual Academic Information Session - Rice Business

在学术分享会上,您将深入了解莱斯大学本科学院,还能与教职工进行沟通,咨询有关主修专业和辅修专业的问题,了解可供学生参与的研究和项目。

Dive deeper into academics at Rice to discover more about their undergraduate schools of study. During their Academic Information Sessions, you'll have the chance to connect with faculty or staff in that school of study, ask questions about specific majors and minors, and explore research and programs available to students.

大学: 莱斯大学

University: Rice University

日期: 2022年9月19日 Date: 19 September 2022

时间:晚上6点-7点(中央夏令时间)

Time: 6:00pm – 7:00 pm Central Daylight Time

请点击此处注册。

Please click here to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.







多伦多大学面向意向申请学生的线上分享会 The University of Toronto Webinar for Prospective Students

深入了解多伦多大学及其申请流程。

Opportunity to learn about the University of Toronto and the application processes.

大学: 多伦多大学

University: University of Toronto

日期: 2022年9月19日 Date: 19 September 2022

时间:早上8点 (东部夏令时间) Time: 8:00am Eastern Daylight Time

请点击此处注册。

Please click here to register.











贝茨学院、科罗拉多学院和欧柏林学院将介绍美国大学申请系统的使用方法。活动包括现场演示环节和有中文翻译的招生老师问答环节。

Bates College, Colorado College and Oberlin College are hosting an event to share details on navigating the US application system. This will include a live presentation and a Q&A session with admissions officers with Chinese language support.

日期: 2022 年 9 月 20 日 Date: 20 September 2022

时间:晚上8点(北京时间) Time: 8:00pm Shanghai Time

请点击此处注册。

Please click here to register.







在英国学习医学 Studying Medicine in the UK From East Asia

为所有有兴趣在英国学习医学的东亚学生举办的一次免费线上研讨会。该研讨会将涵盖包括申请流程、入学要求、费用和录取率等学生关心的内容。

There will be a free webinar for all students from East Asia interested in studying Medicine in the UK. This webinar will cover everything students need to know, including the application process, entry requirements, costs and competition statistics.

费用:免费参与 Admission: Free

日期: 2022 年 9 月 22 日 Date: 22 September 2022

时间:晚上 6:30 (新加坡时间) Time: 6:30 pm (Singapore Time)

活动方式: Zoom 线上

Location: Online (Zoom)

请点击此处登录。

Please click here to attend.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.